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W 2017 roku przeprowadzono remont mostu (aw zasadzie kładki, poniewaz
konstrukcj atanie wypełnia definicji mostu) w ciągu ulicy Powstańców. Od momentu
odbioru stan tej przępraryjest nieustannym kłopotem, zarówno dla mieszkańców jak
i Gminy.

Jakość użytychmateriałów jak i sposób wykonania w moim mniemaniu pozostawia
wiele do życzenia.Precyzując, nawierzchnia wykonana zostałaz desek drewnianych
o roznej wysokości i w sposób uniemożIiwtający ich trwałe zamocowanie.

W wYniku tego, podczas ruchu pojazdów luźnę elementy poszycia generują hałas,
który w chwili obecnej jest juz uciĘIiwy dla osób mieszkających w pobliżu.
Hałas może być szkodliwy dla zdrowia człowieka, ponieważ jego zbyt duże

natężenie może prowadzić do uszkodzęnianarządu słuchu. Mniejsze wartości
natężenia hałasu, lecz występujące długotrwale atakżę drainiące w inny sposob (np.
jednostajne, dfugotrwałe, mające miejsce w nieodpowiednim miejscu lub czasie itd.)
mogą wpływać negatywnie na psychikę.

Im dokuczliwość dźwięku jest większai dłuższa (abodźcę akustyczne odbierane
sąprzez ucho nawet w czasie snu), tym poważniejsze są konsekwencje: od
zdenerwowania, poprzęz agresywność, po depresje i zaburzęnia psychiczne.IJ dzięci
dfugotrwaĘ hałas powoduje zaburzenia rozwoju umysłowego.

Pragnę nadmienió, że problem ten był już kilkakrotnie zgłaszany do poprzednich
władz, naprary dokonane przęz wykonawcę nie przyniosły rezultatu.

Proszę Pana Burmistrza o interwencję i o zwrocęnię szczególnej uwagi na działania
o dp o wi ed zialny ch o s ób.

Z poważaniem
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